
str.  

 
1 

Protokół z wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Otmuchowie 
w dniu 06.02.2015 r. 

Nr 3/2015 Komisji Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; 
Nr 3/2015   Komisji Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochr ony 
Środowiska i Opieki Społecznej; 
Nr 3/2015 Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi. 
 
           W dniu 6 lutego  2015 r. odbyło się wspólne posiedzenie Komisji RM – Komisji 
Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej, Komisji Oświaty Kultury          
i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej, Komisji Rolnictwa    
i Problemów Wsi. Posiedzenie prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Zaczyk.  
Z poszczególnych Komisji w posiedzeniu udział wzięli:  
Z Komisji Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej  – obecnych 6 
członków.  
Z Komisji Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki 
Społecznej -  obecnych 6 członków, nieobecny 1– Pan Piórecki Ryszard. 
Z Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi – obecnych  6 członków. 
 
Spoza Komisji w posiedzeniu udział wzięli Burmistrz Pan Jan Woźniak, Skarbnik Pan Sebastian 
Salecki. 
Przewodniczący przedstawił porządek posiedzenia, który jednogłośnie przyjęto.  
Porządek posiedzenia: 
1. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach :  

1) odwołania ze składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Otmuchowie; 
2) uzupełnienia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Otmuchowie; 
3) uzupełnienia składu osobowego Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej oraz  

Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej Rady Miejskiej w Otmuchowie; 
4) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Otmuchowie; 
5) wyborów Sołtysa i Rady Sołeckiej w Sołectwie Rysiowice; 
6) nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej; 
7) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nyskiego; 
8) zmiany budżetu Gminy Otmuchów na 2015 rok; 
9) zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej; 

     10)  wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu i odstąpienie od trybu przetargowego. 
      
Burmistrz Pan Jan Woźniak zgłosił wniosek o wprowadzenie zmian do porządku obrad.             
W punkcie 1, podpunkcie 11, ujęto  projekt uchwały w sprawie wyrażenia sprzeciwu w stosunku 
do sprzedaży nieruchomości rolnych.  
 
     11) wyrażenia sprzeciwu w stosunku do sprzedaży nieruchomości rolnych.  
 
Wniosek został przyjęty i zmiana wprowadzona do porządku obrad komisji.  
Ad. 1 
 
    1) Rozpatrzono projekt uchwały w sprawie odwołania ze składu osobowego Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Otmuchowie. 
W wyniku głosowania Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. 
    Głosowanie nad projektem uchwały w poszczególnych Komisjach przedstawia się 
następująco: 
Komisja Planowania Budżetu i Finansów –   5 za, 0 przeciw, 1 wstrzymał się; 
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Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki 
Społecznej –  5 za, 0 przeciw, 1 wstrzymał się; 
Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi -  6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 
 
    2) Rozpatrzono projekt uchwały w sprawie  uzupełnienia składu osobowego Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Otmuchowie. 
W wyniku głosowania Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  
uzupełnienia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Otmuchowie. 
 Głosowanie nad projektem uchwały w poszczególnych Komisjach przedstawia się 
następująco: 
Komisja Planowania Budżetu i Finansów –  6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 
Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki 
Społecznej –  6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 
Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi -  6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 
 

3) Rozpatrzono projekt uchwały w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Oświaty, 
Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej Rady 
Miejskiej w Otmuchowie. 
W wyniku głosowania Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. 

Głosowanie nad projektem uchwały w poszczególnych Komisjach przedstawia się 
następująco: 
Komisja Planowania Budżetu i Finansów –  6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 
Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki 
Społecznej –  6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 
Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi -  6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 
 
      4) Rozpatrzono projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 
Rady Miejskiej w Otmuchowie. 
W wyniku głosowania Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. 

Głosowanie nad projektem uchwały w poszczególnych Komisjach przedstawia się 
następująco: 
Komisja Planowania Budżetu i Finansów –  6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 
Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki 
Społecznej –  6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 
Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi -  6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 
 
      5) Rozpatrzono projekt uchwały w sprawie wyborów Sołtysa i Rady Sołeckiej                       
w Sołectwie Rysiowice; 
Burmistrz: w związku z tym, że to sołectwo funkcjonuje  pierwszą kadencję, w statucie swoim 
ma zapis mówiący o tym, że to Rada Miejska podejmuje uchwałę w tej sprawie.  
W wyniku głosowania Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. 

Głosowanie nad projektem uchwały w poszczególnych Komisjach przedstawia się 
następująco: 
Komisja Planowania Budżetu i Finansów –  6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 
Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki 
Społecznej –  6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 
Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi -  6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 
 
      6) Rozpatrzono projekt uchwały w sprawie  nadania nazwy ulicy zlokalizowanej                   
na drodze wewnętrznej; 
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Radny Warchał: skąd nazwa ulicy Wałowa? 
Burmistrz: Państwo Biłobranowie wnieśli o taką nazwę tej ulicy. Tam są wały 
przeciwpowodziowe, stąd nazwa. 
Radny Wąsowicz: droga jest prywatna? 
Burmistrz: tak.  
Radny Wąsowicz: czyli właściciel powinien partycypować w kosztach. 
Burmistrz: w tej chwili to jest tylko - na wniosek właściciela – nazwa ulicy. 
W wyniku głosowania Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie.  

Głosowanie nad projektem uchwały w poszczególnych Komisjach przedstawia się 
następująco: 
Komisja Planowania Budżetu i Finansów –  6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 
Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki 
Społecznej –  6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 
Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi -  6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 
 
      7) Rozpatrzono projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Nyskiego 
W wyniku głosowania Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. 

Głosowanie nad projektem uchwały w poszczególnych Komisjach przedstawia się 
następująco: 
Komisja Planowania Budżetu i Finansów –  6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 
Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki 
Społecznej –  6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 
Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi -  6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 
 
      8) Rozpatrzono projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Otmuchów na 2015 rok. 
 
Radny Wąsowicz: przyglądałem się zmianom w planie dochodów, dział 801... uzasadnienie do 
uchwały jest lakoniczne.  
Burmistrz: środki te są zakwalifikowane w roku szkolnym do wykorzystania do końca roku. 
Musi być taki zapis.  
Radny Wąsowicz: czy nie można było tego uzasadnienia od razu napisać? 
Burmistrz: jest uzasadnienie. 
Radny Napora:  kwota 72 203,70 zł i 3 000 zł, na koszykówkę, na oświetlenie, na konserwację... 
to juz mamy, Co zostało wydane?  
Burmistrz: to środki na wydatki, na konserwację i inne... automatycznie do 3 500 zł kwota 
wzrasta. Zawsze coś trzeba dobudować, wyremontować, przeprowadzać konserwacje, co wcale 
nie znaczy, że trzeba będzie te środki wydać. Zbiorowy zakup energii... w trzydziestu kilku 
gminach przystąpiono do takiego projektu, na bazie uchwały rzecz jasna. TAURON obniżył cenę 
1 kilowata, dlatego oświetlenie i konserwację będzie miał TAURON, a nie np. KORENTE. 
Natomiast 3 000 zł, to środki z opłat dla MKS na koszykówkę, doszło Jiu Jitsu. Mają wspaniałe 
osiągnięcia.  
Radny Napora: dlaczego wybrano akurat oświetlenie... 720 tys.? 
Skarbnik: Saldo wzrosło o 720 tys. Dlaczego wybrano oświetlenie? Inwestycje powyżej 3 500 zł 
muszą być zatwierdzone na sesjach, poniżej tej kwoty będą wykorzystywane od razu jeśli zajdzie 
taka konieczność. Jak Pan zauważył... rozchody zostały pomniejszone 75 203,70 zł.  
Radny Napora: czy przewidujemy inne wydatki? 
Burmistrz: np. sołtys nam zgłasza, że trzeba naprawić lampę... to kwota, która może, ale nie musi 
być wykorzystana.  
Radny Napora: czyli to ten dział, na który w tej chwili najbardziej potrzeba pieniędzy. 
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Radny Warchał: w rozmowie z byłą panią sołtys Starowic dowiedziałem się, że konserwator, 
który przyjechał z TAURONU postał i odjechał. Czy wystawiane są faktury za taki przyjazd? 
Burmistrz: Nie. Sołtys zgłasza usterkę, oni naprawiają. 
 
W wyniku głosowania Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. 

Głosowanie nad projektem uchwały w poszczególnych Komisjach przedstawia się 
następująco: 
Komisja Planowania Budżetu i Finansów –  6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 
Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki 
Społecznej –  6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 
Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi -  6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 
 
      9) Rozpatrzono projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 
finansowej; 
W wyniku głosowania Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. 

Głosowanie nad projektem uchwały w poszczególnych Komisjach przedstawia się 
następująco: 
Komisja Planowania Budżetu i Finansów –  6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 
Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki 
Społecznej –  6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 
Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi -  6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 
 
     10) Rozpatrzono projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu i 
odstąpienie od trybu przetargowego. 
W wyniku głosowania Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. 

Głosowanie nad projektem uchwały w poszczególnych Komisjach przedstawia się 
następująco: 
Komisja Planowania Budżetu i Finansów –  6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 
Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki 
Społecznej –  6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 
Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi -  6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 
 
     11) Rozpatrzono projekt uchwały w sprawie wyrażenia sprzeciwu w stosunku do sprzedaży 
nieruchomości rolnych.  
Burmistrz: Szanowni Państwo, ta uchwała, to wyraz naszego niezadowolenia i sprzeciwu. 
Wystawiono 130 hektarów gruntu w gminach Otmuchów i Kamiennik do sprzedaży. W naszej 
gminie, to grunty II i III klasy. To przetarg ograniczony, po 40 tys. zł za 1 hektar... 
Radna Brzakała: dlaczego tak? 
Burmistrz: to grunty Skarbu Państwa (ANR). Teraz na mocy ustawy, jeśli użytkownik, 
użytkujący ziemię powyżej 50 h  ma taką potrzebę, to w myśl przepisów ma obowiązek z tej 
dzierżawy przeznaczyć ziemię dla gospodarstw rolnych w drodze przetargu. Gospodarstwo musi 
być zabezpieczone i chronione przez Państwo, zgodnie z Konstytucją RP. Rolnicy nie mogą tego 
kupić. Średnia cena to 70- 90 i więcej tysięcy za 1 hektar, czyli 11 milionów plus podatek, a 
sprzedając po 40 tys. za 1 hektar w drodze bezprzetargowej Państwo na tym traci. Rolnicy 
stworzyli  komitet protestacyjny. Na spotkaniu z Izbą Rolniczą – jej Prezes Pan Czaja, poparł 
nasze starania odnośnie tego, by tej ziemi nie sprzedawać w obce ręce. Rozmawialiśmy z panami 
z Agencji na spotkaniu w Radiu Nysa i Opole. Mówiłem o tych absurdach. Wystąpiliśmy do 
Ministra Rolnictwa i Ministra Spraw Wewnętrznych, aby nie wydawać zgody na sprzedaż ziemi 
obcokrajowcom. Tu chodzi o dobro naszych rolników i ich rodzin. 
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W wyniku głosowania Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. 
Głosowanie nad projektem uchwały w poszczególnych Komisjach przedstawia się 

następująco: 
Komisja Planowania Budżetu i Finansów –  6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 
Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki 
Społecznej –  6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się; 
Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi -  6 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 
 
 
Na tym zakończono protokół.  
Protokołowała J. Wiktorowska. 
 

Podpisy: 
1)  Przewodniczący Komisji Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej  

                         
 Sylwester Łucki           ______________________ 
    

2)  Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony        
     Środowiska i Opieki Społecznej   
                                 Brząkała Dorota              ______________________                      
 
3)  Przewodniczący  Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi  

                                                    
                          Aleksander Pacławski           ______________________ 
 

4)  Przewodniczący Rady Miejskiej  
                                Stanisław Zaczyk                     ______________________ 
 
 


